

# Referat styremøte 3 2018; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	12.06.18		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-20	Neste møte:	
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 03 18	Kl.:	
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 1 av 4

Status: T=tilstede, / DT= delvis tilstede / F=forfall / K=kopi til info / MI = møtte ikke / x= innkalt til neste møte / (x) = tilgjengelig neste møte TL=tilstede på lync						
Firma	Fork	Person	e-post	Status	Sendes	Innkalt til neste
Leder	KH	Kurt Holien	Styret@trondjord.com	X	X	
Nestleder	MHD	Ørjan Pettersen	Styret@trondjord.com	X	X	
Kasserer	FAH	Frank Arne Hansen	Styret@trondjord.com	F	X	
Medlem	SAH	Stein Are Hansen	Styret@trondjord.com	X	X	
Sekretær	MHD	Mathilde Hestvik Dahl	Styret@trondjord.com	X	X	
Medlem	PGP	Per Gunnar Pettersen	Styret@trondjord.com	X	X	
Vara m/møterett	JKR	Jørn Kjetil Rotnes	Styret@trondjord.com		X	
Vara	EE	Eivind Elvestad	Styret@trondjord.com	X	X	

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
03.01	<p><b>Referat fra forrige møte</b></p> <p>Gjennomgått, godkjent og signert. Mathilde skanner inn på hjemmeside til neste møte.</p> <p>Kommentarer:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- 01.08.01: Slange levert tilbake. Ny kjøpt inn hos annen leverandør for kr 3300 (2500 + mva). Slangen plasseres i branngarasjen.</li> <li>- Status budsjett må tas på neste møte pga av at kasserer ikke er tilstede</li> <li>- Info om Pust og Pes, ny kode osv ble lagt ut på «Oss i Kvalsundet». Ikke lagt på hjemmeside enda pga manglende tilgang. Frank-Arne har ikke byttet kode enda. Må gjøres snarest!</li> </ul>	MHD	08.07.18
		FAH	15.06.18
03.02	<p><b>Handlingsplan 2018</b></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. <u>Oppvekstvilkår</u> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Mathilde fortsetter med å følge opp barnehageutbygging. Skal sende brev til politikerne om viktigheten av at vi ikke blir fjernet fra budsjettet. Har også bedt administrasjon komme utover og informere på foreldremøte om framgangsplan. Er fortsatt med i budsjettet. Har vært tatt opp om barnehagen kan være i skolen under bygging av ny barnehage. Dette stiller både skolen, barnehagen, og foreldre i skolen og barnehagen seg positive til. Venter på møte med prosjektleder. Mathilde purrer på og prøver å få møtet i overgangen august/september.</li> <li>- Per-Gunnar følger opp saken med veilys. Fortsatt ikke gjort noe mer med saken. Han ringer Rigmor Torsteinsen i Statens Vegvesen for å sjekke mulighet/tillatelse for å få sette opp stolper.</li> <li>- Kurt ordner med innkjøp av hjertestarter og holder dialogen med skolen. Han følger også opp andre saker med skolen. Hjertestarter</li> </ul> </li> </ol>	Alle	
		MHD	01.08.18
		PGP	01.08.18

# Referat styremøte 3 2018; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	12.06.18		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-20	Neste møte:	
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 03 18	Kl.:	
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 2 av 4

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<p>enda ikke innkjøpt pga venter på svar fra skolen ifht plassering. Kurt purrer på svar. Fått svar fra skolen. Den skal plasseres i gangen ved gymsalen. Kurt kjøper inn. Det skal holdes felles kurs for ansatte på skolen og folk fra bygda høsten 2018. Plassering av hjertestartere må meldes inn til Røde Kors. Vi må også ha ny ansvarlig for hjertestarterne. Ørjan tar ansvar for det. Han har nødvendige kurs.</p>	KEH	01.09.18
2.	<p><u>Tilrettelegging boligbygging</u> Jobbes med utvikling av tomter inne i vågen. Kurt følger saken. Kurt og Inge har startet et samarbeid og satser på å få lagt ut 5 nye tomter i videreføring av eksisterende byggefelt. Tegninger er klare og man prøver å få gjort det uten reguleringsplan. Har kontakt med kommunen ifht løsning vann og avløp. Mål å få tomtene klare til bygging til sommeren 2019.</p>	KH	
3.	<p><u>Næringsutvikling</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Reiselivsanlegg og tilrettelegging for næringsarealer. Kurt har hovedansvar for å følge opp dette området. Eivind bistår også her. Se egen sak ifht anlegg i Risvika.</li> <li>- Det jobbes med etablering av næringsarealer for Havbruksnæringa. Mer info kommer når saken nærmere avklart.</li> </ul>	KEH	
4.	<p><u>Fylkesveg 65</u></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Frank-Arne og Stein-Are følger opp. Oppsetting av «barn leker» skilt (ved Johnny og ved Jon-Are) gjøres innen 01.06.18. Ikke gjort. Ny frist 01.07.18</li> <li>- Følge opp arbeidet med utbedring/riving av vindskjermer på Risvikhaugen.</li> <li>- Det må sjekkes om det er mulig å sette opp Infoskilt ved tunnelen. Hva slags skilt er det lov å sette opp? Eivind sjekker det opp.</li> </ul>	FAH og SAH	01.07.18
		SAH	01.08.18
		EE	01.08.18
5.	<p><u>Hjemmeside</u> Ørjan får ansvar for å oppdatere hjemmesida. Mathilde sørger for at han får tilgang. Per-Frank har gitt tilgang til Ørjan. Når Ørjan har satt seg inn i det vil han også bli administrator på hjemmesiden. Per-Frank og Ørjan avtaler seg i mellom. Alle i styret som har facebook-konto er lagt til som administratorer på «Oss i Kvalsundet» sida på facebook. Har også lagt til medlemmer av styret til Søndre Ringvassøy utviklingslag som administratorer. Mathilde har ansvar for å legge ut møtereferater på hjemmesida. Kurt sender info til Per-Frank ifht endring av styret på hjemmeside og riktige personer på styremailen. Ørjan tar kontakt m Per-Frank og får han til å komme på møte i august og vise hvordan vi legger inn info på hjemmesida.</p>	ØP	01.08.18
6.	<p>Søke om midler/arrangere kurs/aktiviteter Felles ansvar.</p>		

# Referat styremøte 3 2018; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	12.06.18		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-20	Neste møte:	
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 03 18	Kl.:	
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 3 av 4

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<p>- Vi satser på å få to samarbeidsmøter med Søndre-Ringvassøy utviklingslag også i år. Et i vår og et i høst. Denne gangen er det Søndre-Ringvassøys tur til å ta initiativ til møte. Ørjan kontakter leder. Avtalt fellesmøte 12.06.18 på bygdehuset i Kvaløyvågen. Søndre-Ringvassøy måtte trekke seg og møtet ble derfor utsatt på ubestemt tid.</p>		
03.03	<p><b>Innkommende saker HS, Tromsø kommune mv</b>  <b>03.03.01 Organisering av utviklingslagene</b>                      Kommet brev fra Tromsø kommune om retningslinjer for utbetaling av tilskudd. De oppfordrer utviklingslagene til å sette av midler i tilfelle større saker som krever ekstern hjelp. Vi har opparbeidet oss en buffer til slike tilfeller.</p> <p><u>02.06.01 (oppfølging tidligere sak):</u>  <i>Fått innspill fra kommunen ifht nytt Reiselivsanlegg i Risvika. Reindrift er brukt som argument ifht bygninger som er satt opp. Vi kaller inn Nils Sara til neste styremøte for å informere oss nærmere om hva som er planene for nytt reiselivsanlegg og gi han tilbakemeldinger på hva som er viktig å ta hensyn til/tenke på ifht bygda. Kurt tar kontakt med han. Kurt har hatt kontakt med Nils Sara og bedt han om å ikke kjøre motoriserte kjøretøy på myra når det ikke er snø og is. Lovet forbedring. Han har fått samarbeidspartnere til reiselivsprosjektet; Hurtigruten og Fjord 1. Store planer med flere forskjellige bygg med inntil 500 overnattingsplasser. Han har planer om å ha et folkemøte til høsten for å presentere prosjektet.</i></p>	KH	01.09.18
03.04	<p><b>Økonomi</b>                      03.04.01 Tilskudd knivmakerkurs                      Fått tildelt 30 000 kr fra formannskapet i Tromsø kommune. Hurra!</p>		
03.05	<p><b>Eventuelt</b>                      03.05.01 Tilskudd hjemmeside                      Fått avslag fra Hovedstyret på søknad om dekking av kostnader til etablering av ny hjemmeside med begrunnelse om at dette er kostnader alle lag har. Kurt har sendt tilbakemelding ifht at dette er en NY hjemmeside. Mathilde har sendt ny søknad, denne gang om å få dekket pengene som ble trukket på tilskuddet i 2017 pga manglende hjemmeside.</p> <p>03.05.02 Kunstgress. Eivind har søkt om å få kunstgress fra TIL til å legge i ballbingen på skolen. Fikk avslag. Vi følger med og søker på nytt hvis andre legger ut. Ballbingen brukes mye og kunstgress hadde vært bra, da det er asfalt der nå.</p> <p>03.05.03 Kystverkets handlingsplan                      Er satt ned et arbeidsutvalg gjennom Hovedstyret. Kurt er leder for utvalget som har fått navnet Hovedstyret Fiskerihavnutvalg. Består av medlemmer fra</p>		

# Referat styremøte 3 2018; - Trondjord og Kvaløyvågen utviklingslag

		Dato	12.06.18		
Møtetype	Styremøte	kl	19.30-20	Neste møte:	
Møtested	Bygdehuset	Møte nr	SM 03 18	Kl.:	
		Ref.		Sted	Bygdehuset

Side 4 av 4

Punkt	Sak	Ansvar	Frist
	<p>Sommarøya, Kvaløyvågen, Rebbernesøya, Vengsøya, Tromvik og Oldervik utviklingslag, blir også to representanter fra kommunen med. En fra opposisjon (Frid Fosbakk) og en fra posisjon (Jarle Heitman). Jobber med at presenter av tilskudd til «grønne konsesjoner» i Havbruksnæringa skal gå til havneutbygging mv og til utbedring knyttet til turisme i distriktene. Utvalget konstitueres 21.06.18</p> <p>03.05.04 Ryddeaksjon Ryddesaksjon ble gjennomført som planlagt 04.06.18 med godt oppmøte. Aksjonen er meldt inn på <a href="http://www.holdnorgesent.no">www.holdnorgesent.no</a>. Vi kan denne gang få tildelt midler for gjennomført aksjon. Mathilde følger opp ifht søknad om midler/refusjon, samt sender ny forespørsel om henting av søppelet til Remiks.</p> <p>03.06.18 Neste møte Neste møte blir i midten av august. Kurt kaller inn.</p>	MHD	01.07.18

02.06.2018

Mathilde/ referent.

Kurt Hedin
   
Øyvind Petter
   
Per-Gunnar
   
Steinar
   
Frank Arne Hansen
   
John-Kjell Robinson
   
Mathilde Dale